

SHUTTLE SCHEDULE OFFICIAL HOTELS TO SHCEC

As at 15 March 2017
截至 2017 年 3 月 15 日

Shuttle services from **Sheraton Shanghai Hongqiao** and **Shanghai Marriott Parkview Hotel** to **Shanghai Convention & Exhibition Centre of International Sourcing (SHCEC)** are complimentary for all **Hosted Buyers and Media** to IT&CM China & CTW China.

所有受招待的 IT&CM China 暨 CTW China 买家及媒体代表均可搭乘免费的班车从**虹桥喜来登上海太平洋大饭店**和**上海宝华万豪酒店**前往上海跨国采购会展中心。

Shuttle Service 班车服务

Date	Key Activities 主要活动	From 从	To 前往	Boarding Time 登车时间
22 March Wednesday	Seminars 研讨会 Time (时间): 09:30	Marriott Shanghai Parkview 上海宝华万豪酒店	SHCEC 上海跨国采购会展中心	08:15 08:45
	Buyer-Meet-Seller(BMS) Appointment Scheduling Session 买家与卖家见面预订会 Time (时间): 09:30	Sheraton Shanghai Hongqiao 虹桥喜来登上海 太平洋大饭店		08:45 09:15
	Exhibition & Appointment Sessions 展览及约谈时间 Time (时间): 10:00	SHCEC 上海跨国采购会展中心	Marriott Shanghai Parkview 上海宝华万豪酒店 Sheraton Shanghai Hongqiao 虹桥喜来登上海 太平洋大饭店	17:30 18:00
23 March Thursday	Seminars 研讨会 Time(时间): 09:30	Marriott Shanghai Parkview 上海宝华万豪酒店	SHCEC 上海跨国采购会展中心	08:15 08:45
	Exhibition & Appointment Sessions 展览及约谈时间 Time(时间): 09:40	Sheraton Shanghai Hongqiao 虹桥喜来登上海 太平洋大饭店		08:45 09:15
		SHCEC 上海跨国采购会展中心	Marriott Shanghai Parkview 上海宝华万豪酒店 Sheraton Shanghai Hongqiao 虹桥喜来登上海 太平洋大饭店	17:00

NOTE 备注:

- Complimentary shuttle services are provided at the above scheduled timing only.
Delegates will have to arrange their own transportation if they are travelling outside the scheduled timing.
请注意, 若您希望在以上时间之外前往上海跨国采购会展中心, 您需要自行寻找其他交通方式。
- Please approach our staff at the IT&CM China & CTW China hospitality desk located at the official hotel lobby for assistance.
请在您入住的酒店大堂里设置的 IT&CM China 暨 CTW China 登记处, 咨询工作人员, 以获得更多班车信息。